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Zápisnica zo zasadnutia kultúrnej komisie zo dňa 12.06.2024 

 

 

Začiatok zasadnutia komisie: 17.15 hod. 

Koniec zasadnutia komisie:    19.45 hod. 

 

Prítomní:  Ing. Martina Hilkovičová (MH), Dagmar Šajbidorová (DŠ), Patrik Eckert (PE), Bc. Miroslava 

Sabová Dudášová (MSD), Antónia Bánovská (AB), Ing. Marcel Červenka (MČ), Mgr.arch. 

Rastislav Petrovič (RP), Mgr. Ivana Gálusová (IG), Tomáš Šesták, BBA (TŠ) 

 

Zapisovateľka: Karmen Vavrová 

 

Hostia: Ing. Ondrej Kurbel, Ing. Mária Fačkovcová, RNDr. Denisa Bartošová, Mgr. Dana Krivosudská 

 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie komisie otvorila a privítala všetkých prítomných členov predsedníčka komisie Ing. Martina 

Hilkovičová.  

Zároveň ich oboznámila s následným programom podľa pozvánky, spýtala sa, či niekto má návrh na zmenu 

alebo doplnenie programu. 

 

Kultúrna komisia prijala a navrhla doplniť do programu zasadnutia komisie návrh pána Ing. Branislava Biru 

k 

dotazníku pre obyvateľov – Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Sereď na roky 2025 

-2034 

 

                                                                      Uznesenie č. 16/2024 

Schvaľuje program zasadnutia komisie: 

 

1/  Otvorenie - odhlasovanie programu 

2/  Dotazník hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Sereď na roky 2025-2034 

3/  v MsZ bod 10 – Druhá zmena rozpočtu – časť Dom kultúry 

4/  v Msz bod 13 – Návrh na odvolanie riaditeľa Domu kultúry 

5/ Informácia o príprave SHJ – participujúci členovia kultúrnej komisie – TŠ a MČ ku SHJ 

6/ Rôzne 

Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

2. Dotazník pre obyvateľov - Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Sereď 

na roky 2025-2034 

Pán Ing. Branislav Bíro informoval prítomných členov komisie o dotazníku pre obyvateľov – Program 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Sereď na roky 2025-2034, každý člen obdržal jeden 

dotazník. 

 

                                                              

                                                                        Uznesenie č. 17/2024 
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Kultúrna komisia zobrala na vedomie dotazník pre obyvateľov – Program hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho  rozvoja mesta Sereď na roky 2025-2034. 

 

 

3.   Druhá zmena rozpočtu – časť DK 

O zmene rozpočtu DK informovala pani Mgr. Dana Krivosudská, ktorá odôvodnila navýšenie rozpočtu DK. 

Rozprava 

 

                                                               Uznesenie č. 18/2024 

Kultúrna komisia odporúča MsZ návrh 2. zmeny rozpočtu DK schváliť s pripomienkami: 

- vykonať audit zmluvných vzťahov DK a SMS, preveriť zmluvu medzi subjektami 

- uviesť komentáre k  jednotlivým položkách rozpočtu  

- uviesť informáciu o dohode so SOZA o vyrovnaní poplatkov  

 

Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 

4. Návrh na odvolanie riaditeľa 

O odvolaní riaditeľa DK informoval komisiu primátor mesta Ing, Ondrej Kurbel 

 

                                                                Uznesenie č. 19/2024 

Kultúrna komisia berie na vedomie informáciu o odvolaní riaditeľa DK. 

 

Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 

5. Informácie o príprave SHJ 

 

Informatívnu správu o pripravenosti SHJ podala  zástupkyňa primátora mesta pani Ing. Mária Fačkovcová. 

Podnety a pripomienky členov kultúrnej komisie, ktorí sa zúčastňovali pracovnej skupiny k príprave SHJ, 

týkajúce sa bezpečnosti a organizačných bodov boli akceptované a zapracované.  

 

                                                                Uznesenie č. 20/2024 

Komisia berie na vedomie informatívnu správu k pripravenosti SHJ a odporúča prijať pripomienku   

k bezpečnosti SHJ. 

 

Hlasovanie: prítomných 9 členov, za: všetci prítomní, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 

6. Rôzne 

• V rámci informovania o potrebe vyplneníia Dotazníka o vzdelávaní, kultúre, športe a mládeži v súvislosti 

s vypracovaním PHRSR na roky 2025 až 2034 (dokument určený pre rozvoj politiky mesta, predstáv jej 

vedenia a obyvateľov v smerovaní rozvoja mesta) komisia požiadala MÚ o preverenie stavu prípravy 

koncepcie rozvoja kultúry. 

• Pán MČ: navrhol zriadiť webovú stránku komisie alebo jednotný komunikačný kanál na ukladanie 

dokumentov zo zasadnutí, resp. doplnenie webovej stránky komisie o ďalšie informácie pre komisiu aj 

verejnosť. Zároveň navrhol MÚ preveriť možnosti zriadenia zdieľaného interného úložiska dokumentov 

pre KuKo. P. primátor informoval komisiu o prebiehajúcej príprave nového webu mesta a možnosti 

začlenenia takejto požiadavky do špecifikácie. Zároveň ponúkol MČ možnosť zúčastniť sa diskusií k 

pripravovanému webu. 
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• Pán PE : -  adresoval kritiku na mesto Sereď a Dom kultúry za neorganizovanie verejného podujatia na 

Medzinárodný deň detí 

- upozornil, že náhľad nových článkov Seredských noviniek je na stránke mesta od 25.3.2024 

neaktualizovaný 

- pripomenul zistenie z predchádzajúcich zasadaní KuKo o úbytku registrovaných čitateľov v Mestskej 

knižnici (z rozpočtu vyplýva pokles až o polovicu), komisia žiada predložiť ročný výkaz z Mestskej 

knižnice 

• P. primátor informoval komisiu o zámere vytvoriť nový formát podujatia na ktorom by vystupovali 

domáce umelecké zoskupenia a poprosil komisiu o spoluprácu. 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu poďakovala predsedníčka komisie členom komisie a hosťom za 

účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie kultúrnej komisie. 

                                                                                           

                                                                                                                 Ing. Martina Hilkovičová 

                                                                                                              predseda komisie 

 

 

Zapísala: Karmen Vavrová, 13.06.2024 


